
SMÖRVATTNETS SAMFÄLLIGHETSFÖRENING 

www.smorvattnet.se Smörvattnets samfällighetsförening   bankgiro: 227-9966   dfddd 

               Protokoll 

Fört vid ordinarie årsmöte  med Smörvattnets samfällighetsförening. 

Tid: 2012-04-03 kl:19.00 

Plats: Gunnilse Gamla Småskola 

Närvarande: 15 medlemmar varav 14 fastigheter var representerade. 

 

1. Mötets öppnande:  Ordförande Tomas West hälsar alla välkomna och öppnade mötet med att 

presentera  dagordningen.    

2. Val av ordförande för mötet:  sittande Tomas West. 

 3. Årsmötets stadgeenliga utlysande: Medlemmarna ansåg att kallelse till årsmötet var stadgeenligt 

utlyst. 

4. Val av sekreterare för mötet:   sittande Marita Åklint 

5. Val av två Justeringsmän & en suppleant:   Till justeringsmän för mötet valdes Lena Ljungholm & 

Isabella Norlinder, suppleant Bjarne Olovsson. 

6. Behandling av verksamhetsberättelsen: Ordföraren Tomas West går igenom 

verksamhetsberättelsen för det gångna året. Mötet godkände verksamhetsberättelsen. 

7. Behandling av revisorernas berättelse samt ansvarsfrihet för styrelsen, samt fastställande av 

resultat & balansräkning verksamhetsåret 2011: Våra revisorer Per Carledal & Michael Andersson 

hade en undran om man kan sänka inbetalningarna per hushåll för lånen, då lånekostnaderna 

kommer att gå ner ju längre tiden går. Vi hade från början lån på 1,5 miljoner som nu är nere på 

900.000:- detta innebär en sänkning per hushåll på ca:256:- för år 2012. Styrelsen vill avvakta med 

detta, det kommer kostnader för vägen framöver, då vi i så fall skulle behöver höja debiteringen. 

Medlemmarna ansåg att vi avvaktar återbetalning i nuläget. För de medlemmar som vill dra av 

räntekostnaderna för sin andel av väglånet i deklarationen, fick Johannes Berggren vår webbmaster 

som uppdrag att lägga ut detta påföreningens hemsidan. Revisorerna ansåg att resultat & 

balansräkningen var helt i sin ordning samt att styrelsen beviljas ansvarsfrihet för år 2011. 

8. Styrelsen redovisar verksamhetsplanen för 2012: Det är första gången som föreningen har tagit 

fram en verksamhetsplan för kommande år, detta kommer att vara återkommande varje år med lite 

olika innehåll beroende på vad som är aktuellt för föreningens områden.   Marita Åklint presenterade 

årets verksamhetsplan. (ligger som bilaga). Mötet godkände verksamhetsplanen. Den kommer att 

finnas tillgänglig på föreningens hemsida. 

9. Behandling av motioner: Inga inkomna motioner. 

10. Framställningar från styrelsen: Driftåtgärder & Underhållsplanen är också två nyheter som 

styrelsen har tagit fram, Lena Amrèn-Hindèr presenterade dessa (ligger som bilaga). Tyvärr så har vi 

inte fått in offertsvar på förfrågan om pris gällande kantförstärkning samt slitagelager så dessa har 
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inte kunnat läggas in i underhållsplanens kolummer, kommer att föras in så snart vi fått svar. Dessa 

två nyheter godkändes av mötet. 

Ansökan om stadsbidrag: Marita Åklint berättade vilka krav och kriterier som ställs för att söka 

stadsbidrag. När det gäller vår förening har vi gjort förarbete som: verksamhetsplan, underhållsplan 

redovisat driftåtgärder samt tagit fram kartor. Medlemmarna godkände att styrelsen ansöker om 

stadsbidrag till Smörvattnevägens samfällighetsförening år 2012.  

Nytt slitagelager på vägarna är inte aktuellt i år Tomas West meddelade att han har haft kontakt med 

P.Arvidsson entreprenad AB som gemensamt med Tomas tittat över våra vägar. Vägarnas yta är bra, 

men vi kommer att göra kantförstärkning i år, P.Arvidsson entreprenad AB kommer att lämna en 

offert på detta. När det gäller slutbesiktningen på vägen har Tomas West fått veta att VENAB har 

köpts upp av en större firma, styrelsen undersöker hur vi går tillväga med slutbesiktningen, om det 

blir problem kommer vi att ta kontakt med REV (Riksförbundet för enskilda vägar)där vi är 

medlemmar, för att få hjälp att gå vidare. När det är dags för nytt slitagelager behöver vi höja 

brunnarna på våra vägar, vilket är en stor kostnad för sig meddelade P.Arvidsson. 

Ordföranden Tomas West informerade om att till nästa årsmöte kommer styrelsen att se över 

föreningens stadgar från 1980-12-22 för en uppdatering av dessa. Önskemål var att man kanske kan 

skriva in debiteringskostnad för vägslitage vid byggnation i området samt kostnad för nytt inträde i 

föreningen. Styrelsen kommer att ta med dessa önskemål och se om man kan föra in detta i 

stadgarna. 

11. Styrelsens förslag till debiteringslängd: Oförändrad 500:-/år  för säsongs boende, 1 000:/år för 

permanent boende . Förslaget godkändes av mötet. 

12. Meddelande om sista betalningsdag till föreningen: Britt-Marie Andersson kassör informerade 

hur vi kommer att behandla försenad inbetalning till föreningen: 14 dagar efter att inbetalningsavin 

kommit medlemmarna tillhanda kommer en påminnelse att skickas ut. Efter ytterligare 14 dagar 

kommer ett meddelande där medlemmen/arna blir informerad/de om att det skickas vidare till 

Handelsbankens inkasso då betalning inte skett. Mötet ansåg att denna gång är i sin ordning. 

13. Val av ny styrelseordförande och styrelsemedlemmar:  

Ordförande avgående: Tomas West 

Avgående styrelsemedlemmar: Lena Amrèn-Hindèr, Dan Artman, Johannes Berggren & Marita Åklint. 

Valberedningens Isabella Norlinder presenterade valberedningens förslag: 

Ordförande omval Tomas West 

Omval på 2 år Lena Amrén-Hindér, Dan Artman, Johannes Berggren & Marita Åklint 

Valberedningens förlags godkänndes av mötet 

 

 14. Val av revisorer och en suppleant:  Mötet valde Per Carledal och Michael Andersson som 

revisorer, som suppleant valde mötet att inte välja någon. 

15. Val av ledarmöte till valberedningen: Isabella Norlinder valdes, då inget intresse fanns bland 

övriga mötesmedlemmar beslöts att styrelsen får i uppdrag att tillsätta en person till. Mötet 

godkände detta. 
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16.Övriga frågor: Styrelsen meddelade att årets städdag är planerad till söndagen den 13 maj 

kl:10.00. Städdagen i år kommer att ske i organiserad form då det är en del arbeten som måste göras 

utmed våra vägar bl.a. besiktning & rensning av alla trummor, röjning , dikesrensning m.m. 

Sopning av vägarna kommer att ske ganska omgående önskemål var att sanden tippas vid badvikens 

parkering Tommas meddelar detta till entreprenaden. 

Då sopkärlen vid badviken redan var fylda redan i början av året, beslöts att Britt-Marie frågar om en 

x:a tömning innan 1:e maj, då ordinarie tömning startar. Till nästa vinter kommer sopkärlen att 

ställas undan styrelsen får i uppdrag att se över var de kan förvaras fram till maj nästa år. 

Styrelsen undrade om vi behöver en städdag till hösten, mer koncentrerad på dikesrensning eller om 

det räcker med ett utskick liknande det som gick ut i höstas. Mötet beslöt att avvakta och utvärdera 

hur dikena ser ut efter vårstädningen och därefter ta ställning om det behövs ytterligare en städdag. 

En medlem tog upp hur det var med grannsamverkan via polismyndigheten detta har vi haft tidigare. 

Tomas West tar kontakt med polisen i Angered för vidare information om detta. Det vi kan göra 

själva för att förhindra stök i området är att ordna en mail-lista via webbmastern Johannes Berggren, 

där vi kan förmedla om det verkar ske något utöver det vanliga i området, så vi kan hjälpa varandra 

att hålla ögon och öron öppna för att eventuellt tillkalla polis. Förslag var också att  Johannes ordnar 

en ringlista om det blir stökigt vid sjön, så man kan gå ner ett par personer, och lugnt prata med de 

personerna som vistas där för att förhindra skadegörelse. Både telefonnumret till listan och 

mailadressen är helt frivilligt att anmäla till Johannes Berggren. 

Föreningen Gunnilse Gamla Småskola kan komma att gå i graven om det inte är så att de får in mer 

medlemmar, medlemsavgifter är 75: -/person eller 125: -/familj. Kommunen har dragit in sitt stöd på 

19 000-: år. Detta innebär att vi inte kan komma att hyra denna byggnad till fester, möten osv. De är 

av akutbehov av hjälp att hålla efter huset, nya medlemmar samt intäkter. Kontakt: Ordförande 

Janne Petersson tel. 031- 94 34 95 

17. Ordförande avslutar mötet och tackar medlemmarna för visat intresse . 

 

Vid protokollet:   Protokollet justeras: 

____________________________    ____________________________ 

Marita Åklint    Tomas West, ordförande 

 

 

___________________________  ____________________________ 

Lena Ljungholm,Justeringsman  Isabella Norlinder, Justeringsman 
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